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Närvarande: Patrik Blomquist, Cecilia Bolinder, Susanne Gren, Elisabet 
Holtz, Johan Larsson, Kerstin Hassel, 

Adjungerad: Mikael Holmlund 

  

 

Nr  
Klart senast; 
verkställs av; 
bilaga 

1 Sekreterare och justerare för protokollet 

Sekreterare: Johan Larsson 

Justerare: Elisabet Holtz och Cecilia Bolinder 

 

2 Föregående mötesprotokoll  

Lades till handlingarna 
 

 
 
 

3 Ekonomin  

Kerstin har skickat ut information om ekonomin. Årsredovisningen 
presenterades och undertecknades av styrelsen. Högre deltagaravgifter 
än föregående år, vinst ca 65000 för 2021.  
Beslut om större utgifter, se bilaga. 
Budgetarbetet har flutit på bra med input från grenarna, budget 
beslutades. 
Budget 2022 för det gemensamma diskuterades, kostnad för kansliet 
kommer sannolikt att öka och värdet av kansliet för lokalavdelningen 
diskuterades. Om priset ökar markant bör värdet av kansli och 
alternativa lösningar övervägas. 
Budget för gemensamma utgifter beslutades enligt förslag. 
 

 

4 Årsmötet 
Vi vill gärna ha en extern ordförande. Patrik frågar ordföranden på Friskis 
och Svettis. Lite guldkant för att göra mötet roligare diskuterades, en 
föreläsning om Oldies and Goldies och ett fint bildspel var förslag. 
Datum för årsmöte är 15 mars, det kommer att hållas på Utsiktens skola 
18:30. 
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5 Kommunen, Föreningsrådet och Naturnätverket 

Inget nytt om Hustegaholm. 

Föreningsrådet, diskussioner om den gemensamma lokalen fortsätter, 
inga nyheter. 

Naturnätverket har haft ett möte i stadshuset där man visade hur digitala 
kartor används för att visa platser av intresse. 

Naturskyddsföreningen är väl representerad och aktiv i nätverket. Vår roll 
är främst att se till friluftslivets intresse på Lidingö. 

Extra regionsstämma 23/11. Beslut om verksamhetsplan och budget 
2022 – 2024. Patrik deltar och övriga styrelseledamöter uppmanas att 
delta om det har möjlighet. 

 

 

6 Riks och region 

Tweet om kärnkraftsmotståndare, Friluftsfrämjandet har kommenterat 
uppgifterna som olämpliga. 

Även nye ordförandes politiska bakgrund har ifrågasatts. Frågan om 
föreningens politiska obundenhet diskuteras och är aktuell.  

Skall byta lokal till Norra Hammarbyhamnen. 

 

 

7 

 
Rapporter från grenarna 
 
Utförsåkning/Freeskiers 
Freeskiers, Helgskidskola och Oldies and Goldies är igång. 
Undermåligt hotell på utbildningen i Hemavan. Grenledare har diskuterat 
med Friluftsfrämjandet och hotellet. 
 
Vildmarksäventyr (Strövare/Frilufsare/TVM): 
Inget att rapportera. 
 
Vandring: 
Vandring håller på ca en vandring per månad. Det finns 3 ordinarie 
ledare kvar. Behöver nya ledare för att säkerställa föryngring. Hjälp och 
råd hos region eftersöks. 
 
Sommar och vinterfjäll:  
De två vinterturerna är fullbokade. 
 
Kajak: 
Verksamhet pågår. Vi bör tipsa om Musikhjälpens paddling runt 
Kungsholmen inför nästa år. 
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Långfärdsskridsko: 
Har verksamhet, trevlig tur förra helgen. Både ledare och 
deltagareplurrade. Har genomfört sin nybörjarkurs. 
  

I Ur och Skur: 
Inget att rapportera 
 
Håll i hälsan (Vattengymnastik): 
28 april prova på tillfälle för alla ledare. 
Verksamhet är igång. 
 
Internationella barn- och ungdomsverksamhet: 
En resa till ett symposium i Japan är planerad. 
 
Bytesmarknad: 
Inget att rapportera 
 

7 Ledarvård 

Hustegaholm 5 september styrelsemöte och ledarträff. 

Prova på Vattengymnasik för ledare se ovan. 

Föreläsning om utomhusmat. 

 

 

8 Nästa möte 

15 mars konstituerande möte direkt efter årsmötet. 
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Vid protokollet  
 
 
Johan Larsson 
 
 
Justeras:      Justeras: 
 
 
 
Elisabet Holtz      Cecilia Bolinder 


